
Referat af bestyrelsesmøde den 17. januar 2024. 

Dagsorden: 

1. Siden sidst 

Vintertræningsløbene er godt i gang. Svendborg har afviklet en etape i Halling og et natløb på Thurø. 

 

2. Planlægning af generalforsamling den 5. marts 2024 

Dagsorden er på plads.  

Beretningerne sendes til Leila. 

På valg er Leila, Torben, Bjørn, Jes, Lene og Per. De genopstiller gerne. 

Forplejning.  Anita og Lene bager kager 

Referent. Annette 

Vedtægter. Ingen ændringer. 

Dirigent.  Hanne 

Har vi et tema vi gerne vil drøfte? Findveji projektet skal opdateres. Der står 5000 kr. fra Svendbypuljen. 

 

3. Årsregnskab 2023 og forslag til budget 2024 

Anita fremlagde punktet og vi fastsatte budgettet 

 

4. Pengene fra Svendbypuljen til Findveji, hvordan vil vi bruge dem. 

Det taler vi om på generalforsamlingen 

 

5. Forårets løb 

Sydfyns 5 daws:   

Højes Ris 16. april (Bjarne), Sofielund 23. april (Ole), Ollerup 30. april (Ove), Gudme 7. maj (Jes) og 

Halling 14. april (Per) 

Tovholder Annette  

Bjørn skriver indbydelsen og opretter tilmelding på O-fyn  

Sprintcup: Kører på skinner. Der løbes i Bolbro og Midtodense med base i Kongens have. 

Skole OL: Planlægningsmøde 7.02 kl. 19 i klubhuset (Lene, Jes, Hanne, Jan og Annette) 

 

6. Spisning til de næste byfræs 

 Byfræs 6. februar ved Per og Leila laver mad.  

 Byfræs 12. marts ved Anita og Hanne laver mad. 

 

7. Henvendelse fra SIMAC omkring præsentation af foreninger - onsdag d. 31/1 kl. 10:45-11:15  

Vi springer over dette år, men vil gerne spørges igen næste år. 

 

8. Evt. 

 

Referent Annette 

 



 

 


